
PROTOKÓŁ NR  38/16 A

z posiedzenia Komisji Budżetu, Planowania i Finansów, 

które odbyło się 5 grudnia 2016 roku

Posiedzenie rozpoczęło się o godz. 15:00, zakończyło o godz. 17:20.

Uczestniczyli w nim:

Członkowie Komisji:

1. Artur Wrona – przewodniczący  komisji,

2. Zofia Ujma

3. Anna Klepacz

4. Krystyna Konieczna

5. Ewa Pędziwiatr

6. Krzysztof Gorczyca

Nieobecni usprawiedliwieni: Sławomir Jakóbowski, Paweł Pituch, Paweł Ciszewski

Nieobecni nieusprawiedliwieni:

Obecni spoza grona Członków Komisji:

1. Henryk Płoński

2. Aniela Woźniak

Porządek obrad:

1. Otwarcie posiedzenia.

2. Dalsze omówienie budżetu na 2017 rok.

3. Sprawy różne.

Ad. 1 W trakcie posiedzenia trzech komisji Przewodniczący Komisji Budżetu, Planowania i Finansów

zapowiedział dalszą dyskusję nad budżetem na 2017 rok.

Ad. 2  W trakcie dyskusji nad tworzeniem budżetu Przewodniczący p. Artur Wrona zawnioskował,

aby  z  kwoty  42 tys.  zł  z  projektu  romskiego zdjąć  21  tys.  (połowę)  i  przeznaczyć  tę  kwotę  na  założenie

wentylacji w Szkole Podstawowej Nr 3 na sali gimnastycznej.

Następnie po przedyskutowaniu padł wniosek aby nie robić ogrzewania etażowego w budynku przy

ul.  Waryńskiego  6  a  przeznaczoną  kwotę  na  ten  cel  tj.  204  tys.  przeznaczyć  na  inne  bardziej  istotne

inwestycje.  Związane jest  to z przyszłościowymi zmianami planu przestrzennego zagospodarowania m. in

ul. Waryńskiego, co pozwoli przeznaczyć lokale mieszkalne w budynku przy ul. Waryńskiego 6 do sprzedaży

mieszkającym tam lokatorom.

Wniosek o zdjęcie z kwoty 204 tys. , 15 tys. zł na remont trzech sal lekcyjnych w Szkole Podstawowej

Nr 3 poparli wszyscy członkowie Komisji Budżetu, Planowania i Finansów.

Podobnie  wniosek  o  zdjęcie  z  tej  kwoty  55  tys.  na  remont  sali  gimnastycznej  w  ZSO  przeszedł

jednogłośnie.

Planowane  uruchomienie  bibliotecznego  punktu  w  dzielnicy  Wojków,  również  nie  ma

zabezpieczonych środków.

Wniosek,  aby  kwotę  20  tys.  (również  zdjętą  z  planowanej  inwestycji  przy  ul.  Waryńskiego  6)

przeznaczyć na remont pomieszczenia na bibliotekę przy ul. Wojska Polskiego 4, poprali wszyscy członkowie



Komisji Budżetu, Planowania i Finansów.

Ad. 3 W sprawach różnych rozważano najpilniejsze remonty polegające na zainstalowaniu węzłów

sanitarnych w budynkach komunalnych, w których brak takiej instalacji.

Dalszą dyskusję i zakończenie dyskusji nad budżetem przełożono na najbliższe posiedzenie Komisji

Budżetu, Planowania i Finansów.

Wnioski Komisji:

1.  Komisja Budżetu, Planowania i Finansów wnioskuje do Pani Burmistrz, aby z kwoty 42 tys. zł z projektu

romskiego zdjąć 212 tys. i przeznaczyć na założenie wentylacji w sali gimnastycznej Szkoły Podstawowej nr 3.

2.  Komisja Budżetu, Planowania i Finansów wnioskuje, aby nie wyznaczać środków w kwocie 204 tys. na

zakładanie ogrzewania etażowego przy ul. Waryńskiego 6, gdyż zgodnie z planowanymi zmianami planów

przestrzennego zagospodarowania budynek będzie mógł być do sprzedaży, czyli wykupić lokale mieszkalne

mogli będą lokatorzy.

3.  Komisja Budżetu, Planowania i Finansów wnioskuje, aby z kwoty 204 tys. przeznaczony na ogrzewanie

budynku Waryńskiego 6 , zdjąć kwotę 15 tys. i przeznaczyć tę sumę na remont trzech sal lekcyjnych w Szkole

Podstawowej Nr 3.

4.   Komisja Budżetu, Planowania i  Finansów wnioskuje,  aby z kwoty 204 tys.  (jak wyżej)  zdjąć 55 tys.  i

przeznaczyć tę sumę na remont sali gimnastycznej w ZSO (zalecenia Sanepidu).

5.  Komisja Budżetu, Planowania i Finansów wnioskuje, aby na remont pod przyszły punkt biblioteczny przy

ul. Wojska Polskiego 4 przeznaczyć kwotę 20 tys. zł zdjętą z 204 tys. (z ogrzewania na Waryńskiego 6).

6.  Komisja  Budżetu,  Planowania  i  Finansów  wnioskuje  o  przeznaczenie  kwoty  na  założenie  węzłów

sanitarnych (WC) w budynkach komunalnych, w których nie ma takiej sieci, budynki w 100 % są własnością

Gminy.

W  związku  z  tym  z  kwoty  204  tys.  zł.  pozostanie  kwota  114  tys.  zł.,  która  zostanie  przeznaczona  na

przeniesienie  instalacji  sanitarnej  znajdującej  się  poza  obrębem  budynku  i  zainstalowanie  jej  wewnątrz

lokalu. W budynkach w 100 % zarządzanych przez ZEZK.

Protokołowała:                                                                                                 Przewodniczący Komisji:

   Zofia Ujma                                                                                                              Artur Wrona


